
Poslanci Pišek, dr. Hohnjec in tovariši so 
vložili na ministra trgovine zavoljo pomanjkanja 
usnja med ljudstvom naslednjo interpelacijo: 

Usnja primanjkuje po vsej državi Srbov, 
Hrvatov in Slovencev, in kolikor se ga proda, 
je treba zanj plačati neprimerno visoke cene. V 
rednih razmerah v naših krajih ni nedostajalo 
ne usnja, ne blaga iz njega. Industrija z usnjem 
in čevlji je pri nas tako prospevala, da nismo 
krili le lastne potrebe, marveč smo tudi izvažali. 
Samo Slovenija je pred vojno producirala za 21 
miljonov K usnjarskega, oziroma čevljarskega 
blaga, izvozili pa smo približno za 7 miljonov K. 
Glavne sirovine, kože in čreslovino, pridelujemo 
doma. Imamo večje strojarne v Ljubljani, Tržiču, 
Litiji, Mariboru, Šoštanju, Celju, na Vrhniki, v 
Zagrebu in po nekaterih krajih Slavonije. 

V tovarnah in po skladiščih je še mnogo 
usnja, trgovci ga prodajajo po oderuških cenah, 
abogo ljudstvo pa hudo trpi vsled pomanjkanja 
usnja, če do jeseni ne pride v promet vsaj ko
likor toliko zadovoljiva količina usnja, otroci 
vsled pomanjkanja obutelji ne bodo mogli hoditi 
ne v šolo, ne v cerkev. 

Zadnjo jesen je vlada iz tovaren nakazala 
nekaj usnja in se je isto dobivalo po razmeroma 
zmernih cenah, in sicer podplati 1 kg po 28 K, 
zgornje usnje po 32 K. Ko pa se je nakazana 
količina usnja razprodala, so se po trgovinah 
cene usnja zopet dvignile do oderuške višine. 
Dandanašnji revnejši ljudje delavskega in kmet
skega stanu sploh ne morejo kupiti obutala. 

Vprašamo torej ministra trgovine: 
1. Ali mu ie znano, da vlada med ljudstvom 

tako veliko pomanjkanje usnja in da so cene 
usnja pretirano visoke? 

2. Ali misli kmalu izdati uk*z, da se iz za
log in skladišč zopet nakaže potrebna množina 
u»aja v razprodajo po primernih cenah? 

3. Ali namerava odrediti in storiti, kar je 
potrebno in pripravno, da se v naži državi zopet 
#*ifnt » okrepi ssnjarstvo? 

Uspja primanjkuje. 


